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2014臺灣節慶初體驗(Taiwan Festivals & Me)
活動說明
(1) 活動目的：「2014臺灣節慶初體驗(Taiwan Festivals & Me)」活動旨在邀請在台蒙古學生透過個人影片作品分享臺灣文化節慶的體驗，例如：春節、元宵、清明、端午、中秋、重陽等有趣經驗，或比較與蒙古國文化的相似/相異處。參加作品經專業評審評選優勝三名頒發獎勵金(第一名獲頒NT$5,000，第二名獲頒NT$3,000、第三名獲頒NT$2,000)。
(2) 參加對象：目前在台就讀公私立大專院校之蒙古籍學生(含學位生、交換生及華語生)

(3) 報名日期：即日起至2014年10月31日截止。

(4) 報名方式：請至蒙古台灣教育中心網站(www.tecm.org.tw)下載活動報名表，參加者自製英文或中文影片(長度5分鐘)，將個人影片作品於10月31日之前連同報名表email寄至 ivy@mail.mcu.edu.tw，或提供影片網址連結(http://)。遵守智慧財產保護法規定，請勿任意下載或抄襲他人作品。

(5) 影片內容：參加者自製英文或中文影片(長度5分鐘)，可利用動態或靜態畫面、照片、文字、旁白等方式呈現，分享臺灣文化節慶的體驗。

(6) 評選標準：依內容主題、結構、表達、生動性評選優勝者三名，11月10日於蒙古台灣教育中心網站(www.tecm.org.tw)公告。優勝學生應出席11月21日「2014年第五屆全台蒙古學生聯誼會暨趣味競賽」活動，上台發表得獎感言(請以蒙文發表)並獲頒獎勵金。
2014 Taiwan Festivals & Me
I. Purpose：2014 Taiwan Festivals & Me project is aimed to invite Mongolian students currently studying in Taiwan, to share personal experience of cultural festivals in Taiwan, such as Chinese Lunar New Year, Lantern Festival, Tomb Sweeping Day, Dragon Boat Festival, Moon Festival, and Double Ninth Festival, and/or compare the similarities or differences with Mongolian tradition, through a video project. Winners will be awarded with prizes: Champion NT$5,000, Runner-up NT$3,000, 3rd Place NT$2,000. 
II. Participants：Mongolian students who are currently studying in Taiwan, including degree seekers, exchange and Mandarin students.
III. Application Deadline：from now until October 31st Friday, 2014
IV. Application Method：
1. Download Registration Form from Taiwan Education Center Mongolia website (www.tecm.org.tw).
2. Make Personal Video Project presented in English or Chinese (length in 5 minutes).
3. Together with Registration Form, submit Video Project in file or via weblink (http://) by emailing to ivy@mail.mcu.edu.tw before October 31st Friday, 2014.

4. Please abide by Intellectual Property Right. Do not download or copy other people’s work.
V. Video Content：video project should be presented in English or Chinese (length in 5 minutes), through motion pictures, photos, word scripts or narration, to share Personal Experience of Taiwan Festivals.
VI. Video Selection：Top three video projects will be selected according to topic, structure, presentation and vividability. Selection result will be announced on November 10th Monday on Taiwan Education Center Mongolia website (www.tecm.org.tw). Winners shall attend the 2014 5th Gathering and Fun Competition for Mongolian Students in Taiwan, on November 21st Friday, (location: Ming Chuan University Taoyuan campus) to present video project, share a few words in Mongolian, and collect the prizes.
報  名  表

Registration Form
	1.英文姓名Names in English： 
	請黏貼三個月內

之

兩吋半身

彩色照片

My Picture (head-shoulder)

	2.中文姓名Names in Chinese：
	

	3.性別Gender：□男Male   □女Female
	

	4.就讀學校校名University name in Taiwan： 
	

	5.身份三選一Choose One Identity: 

□學位生Degree-seeker  □交換生Exchange Student   □華語生Mandarin Center Student
	

	6.聯絡方式Contact：手機Mobile in Taiwan_________________________ 電話Telephone_________________________
電子郵件信箱Email_________________________________

	7.個人作品My Video Project：
7.1發表語言Language in Use:  □英文English    □中文Chinese

7.2影片檔案Video File:  □附件Already attached to email    □網址連結Web link (http://                     )

※影片內容 Video project content：參加者自製英文或中文影片(長度5分鐘)，可利用動態或靜態畫面、照片、文字、旁白等方式呈現，分享臺灣文化節慶的有趣經驗。Video project should be presented in English or Chinese (length in 5 minutes), through motion pictures, photos, word scripts or narration, to share Personal Experience of Taiwan Festivals.

	8.參加者簽名Signature：
8.1我證明以上所填資料均正確無誤。I guarantee the information provided in this form is correct.
8.2我同意遵守智慧財產保護法規定，不任意下載或抄襲他人作品。I guarantee to comply with Intellectual Property Right, and never download or copy other people’s work.
簽名Signature：______________________ 日期Date：________


PAGE  

